
Acta de la Junta de Veïns de Cabrianes 

 

ACTA núm. 2 de la sessió ordinària de la Junta de Veïns del Consell del Poble de 
Cabrianes, que va tenir lloc en la 1a convocatòria el dia 13 de febrer de 2023, al local 
de l’AAVV, de Cabrianes, C/ Til·lers s/n. 

 

      Presidenta 

     .- Sra. Neus Solà 

 

 

       Vocals: 

 
Sr. Benjamí Oller (ERC) 
.- Sr. Lluís Ubach (ERC)  

.- Sr. Enrique Sánchez (Junts per Sallent, Cabrianes i Cornet),  
.- Sr. Lluís Trulls, Alcalde Pedani 

.- Sr. Jordi Puig, President de l’AAVV de Cabrianes 
 
 

Excusa la seva assistència: el Sr. Lluís Ruiz (ERC) i el Sr. Josep Crispi (Fem 
Poble). 

 

 

 

Secretària: 

Núria Creus Rodoreda  

 

Essent el dia 13 de febrer de 2023, a les 20:15 hores, es reuneixen a la Rectoria Vella 
(C/ Til·lers, s/n) sota la presidència de la Sra. Neus Solà i l’assistència de les persones 
a dalt esmentades i que pel seu nombre representen quòrum suficient de la Junta de 
Veïns del Consell de Poble de Cabrianes i actuant com a secretària la Sra. Núria Creus 
Rodoreda, amb la finalitat de portar a terme la sessió per a la qual han estat convocats 
reglamentàriament. 

Obre la sessió la Sra. Neus Solà, donant la benvinguda a tots els assistents. 

Després d’oberta la sessió, es passa a debatre els assumptes que es relacionen a l’ordre 
del dia, i s’adopten els següents: 

 



ACORDS 

 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta núm. 1 del 16 de gener de 2023 

Es fa lectura de l’acta número 1, corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Veïns 
del Consell de Poble de Cabrianes, del dia 16 i s’aprova. 

 

2. Nous temes 
- Preparació de la 13ena assemblea general de l’OTP 
Els assistents repassen el power point que ha preparat el Sr. Lluís Ubach per a dur a 

terme la presentació de l’assamblea general. 

Així mateix, es distribueixen els diferents apartats. 

La benvinguda anirà a càrrec de la Presidenta, la Sra. Neus Solà. Seguidament, l’Alcalde 

Pedani anunciarà els diferents temes sobre els que versarà l’assemblea. 

El Sr. Benjamí Oller s’ocuparà d’exposar estat de comptes; això és, l’estat d’execució 

del pressupost de l’any 2022 i la previsió pel 2023. 

El Sr. Lluís Trulls descriurà les actuacions materials dutes a terme l’any 2023 i la previsió 

per aquest any. 

Finalment, s’acorda exposar el futur de l’escola bressol, aprofitant l’assistència de la 

regidora d’educació, la Sra. Sílvia Tardà. 

 
3. Seguiment dels temes tractats en passades reunions.  

 
- Pedres als vidres del pavelló. 

Aquest assumpte no va ser tractat. 

 

4. Prioritzar els temes a tractar en futures reunions. 

Per a les properes reunions s’acorda tractar els següents temes: 

- Instal·lació de punts de càrrega de vehicles elèctrics. 
- Determinar les zones del municipi que es consideren urbanes i no urbanes a efectes 

de perimetrar els espais on els propietaris d’animals no estan obligats a recollir els 
excrements. 
 

5. Assumptes sobrevinguts 

De manera sobrevinguda, els membres de l’OTP, debaten les següents problemàtiques: 

- Instal·lació d’un rètol al C/ Antònia Soler, recordant als propietaris de gossos que cal 
recollir els seus excrements. 



- Instal·lació d’una paperera al C/ Ginesta, concretament a la zona propera on els 
gossos fan les seves necessitats per a que els seus propietaris/es les puguin recollir 
i llençar, atenent així a la demanda d’un veí. 
 

6. Precs i preguntes 

I sense altres assumptes a tractar, s’aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 22:15 hores i s’estén la present acta, de la que com a Secretària en dono fe. 

 


